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隆力宣布出售秋实医疗股权 
  
隆力集团（“隆力”）今日宣布隆力资本第三期基金，连同持有少数股份的创始人家族，已将

秋实医疗（“秋实”或“公司”）的全数股权出售于博裕资本（“博裕”）旗下基金。 

 
隆力於 2019 年 4 月收购秋实 86%控股股权。在这期间，隆力助力秋实发展成为了全球性的

医疗设备外包研发生产企业（“CDMO”），凭着业界领先的产品质量与卓越服务，向包括强

生、美敦力、雅培，和波士顿科学等全球领先蓝筹医疗设备制造商供应医疗器械与部件。 

 
隆力同时也成功为秋实完成了创始人承续，顺利引入公司有史以来第一位职业经理人的首

席执行官，由其带领着多元化的管理团队，跨越香港、中国大陆、泰国、新加坡、以色列

、美国、日本及爱尔兰等地区迅速拓展业务与足迹。 

 
秋实在隆力持股期间成功演变成为了一个全球性平台，打好了迎来下一步扩展和升级旅程

的基础。隆力相信博裕将为秋实带来更多的资源，也能在其领导下继续为公司卓越的客户

方带来持续的高品质服务。隆力祝愿博裕及秋实的管理层、集体员工，和业务伙伴一切顺

利。 

 

 
媒體聯絡：  

隆力集团 – Lisa Herrell: +852-3175-1737 / herrell@longreachgroup.com  

隆力集团 – 张雨濛: +852-3175-1785 / jzhang@longreachgroup.com 

 

 

Background on The Longreach Group (URL: http://www.longreachgroup.com/) 

The Longreach Group is an established independent private equity firm with offices in Hong Kong and Tokyo. 

The firm focuses on Japan and related Greater China control buyouts in the mature industrial and technology, 

consumer, business services and financial services sectors.  The firm manages three Funds which have 

accumulated approximately US$2.1 billion of committed limited partner and co-investment capital and has a 

strong track record of portfolio company value creation and realizations. 

The Longreach Group Companies include the funds that serve as the investment companies, The Longreach 

Group Limited, which is based in Hong Kong, and The Longreach Group, Inc. which is based in Tokyo, Japan. 

The Longreach Group, Inc. collects and analyses data and information concerning the Japanese and Asian 

markets and assists The Longreach Group Limited in identifying potential investment opportunities. 
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